
                                                            Protokół Nr XLII/2010

z posiedzenia XLII Sesji Rady Gminy  Solec-Zdrój , odbytego w dniu  19 lipca 2010 roku w 
budynku administracyjnym  Urzędu Gminy w Solcu-Zdroju , w godz. 8ºº do 10 ºº.
        Ad. 1. Otwarcia XLII Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój dokonał Przewodniczący Rady Gminy 
Zenobiusz Kowalczyk. Przywitał obecnych na Sesji radnych, sołtysów i gości zaproszonych.

        Przewodniczący Rady poinformował , że ogólny stan 15-tu radnych obecnych jest 11 radnych , 
co stanowi  quorum uprawnione do podejmowania prawomocnych uchwał. Nieobecny na Sesji był 
radny Stanisław Doktór , Antoni Kołkowski , Józef Zych, Jacek Żółtak
Lista obecności  - w załączeniu.

       Ad.2 Następnie odczytał porządek XLII Sesji Rady Gminy:
1. Otwarcie XLII Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój.
2. Przyjęcie porządku obrad XLII Sesji Rady Gminy  Solec-Zdrój.
3. Przyjęcie  Protokołu z posiedzenia XL Sesji Rady Gminy.
4. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych  na XL Sesji Rady Gminy  Solec-Zdrój
5. Informacja o zarządzeniach wydanych przez Wójta Gminy .
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Solec-Zdrój na 2010 rok
8. Dodatkowo wprowadzono na sesji  do porządku obrad  uchwałę w sprawie zmiany granic 

okręgów wyborczych na obszarze Gminy Solec-Zdrój.
9. Wolne wnioski i zapytania
10. Zakończenie obrad.
Proponowany porządek posiedzenia , poszerzony o punkt 8, poddany pod głosowanie radnych 
został przyjęty jednogłośnie.

Ad.3 Nikt z obecnych  radnych nie zgłosił zastrzeżeń ani uwag do protokołu  z posiedzenia XL 
Sesji Rady Gminy.
Protokół  został przyjęty głosowaniem – jednogłośnie.\

Ad. 4  Wójt Adam Pałys przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XL Sesji 
Rady Gminy Solec-Zdrój.
Radni nie zgłosili żadnych uwag.
Sprawozdanie w załączeniu.

Ad 5 . Następnie Wójt przedstawił informację o zarządzeniach wydanych w okresie między  
            Sesjami.
            Nie zgłoszono żadnych uwag ani zastrzeżeń.
            Informacja – w załączeniu.

Ad. 6 Radni zgłosili następujące interpelacje i zapytania:

Pan radny Leszek Podkowa – poruszył sprawę porządku na terenie  miejscowości Solec a 
szczególnie jego centrum , dotyczy to między  innymi działki  Pana Piotrkowskiego ,posesji 
Pani Brońskiej , Spółdzielni Mieszkaniowej i innych..

Pan Czesław  Zeliasz -  zgłosił  zamulenie drogi w Piestrzcu pod |Panem Korcem i Matusem , 
ponieważ jest to droga powiatowa prosił o zgłoszenie do PZD.

Pan Robert Fortuna – poruszył  sprawę mostu  i budowę chodników w Zielonkach. Zapytał 
kiedy będą robione.



 Pan Pałys Kazimierz- zapytał dlaczego po deszczach w Zborowie  nowe studzienki 
kanalizacyjne  i nowa kanalizacja są pełne.

Pan Grabda Włodzimierz – poinformował o połamanych drzewach  w lesie wspólnoty 
mieszkaniowej po burzy jaka przeszła nad Piaskiem Małym

Pan Józef Nowak -  poinformował o niedrożnych rowach w Pułankach  , gdzie po burzy zostały 
podtopione domy.   Po burzy również została zamulona droga z Kikowa do Buska-Zdroju 

Pan Juszczyk Zdzisław – kiedy będzie poprawiona droga w Świniarach po kanalizacji .

Pani Janusiewicz Teresa zapytała również o o naprawę drogi po  kanalizacji na Nowej Wsi.

Pan Łukasiewicz Jerzy zapytał kiedy  i czy będzie nawieziony kamień ewentualnie  rum na 
drogę zwierzyniec – zawodzie

Ad.7.Następnie  Przewodniczący Rady odczytał uchwałę w sprawie dokonania zmian budżetu 
         Gminy Solec-Zdrój na 2010 rok i poddał ją pod głosowanie 
          Za przyjęciem uchwał głosowało – 11 radnych,
          Przeciw – 0
          Wstrzymało się – 0
           Uchwała Nr XLII/200/2010 w sprawie dokonania zmian budżetu  Gminy - w załączeniu.

Ad.8  W dalszej kolejności  Przewodniczący Rady  odczytał uchwałę  w sprawie zmiany granic 
 Okręgów Wyborczych na obszarze  Gminy Solec-Zdrój. Uchwała została poddana pod 

głosowanie.
Za przyjęciem uchwały było – 8 radnych
- przeciw -1
- wstrzymujących się – 2 . 
Uchwała Nr XLII/201/2010 w sprawie zmiany okręgów wyborczych na obszarze Gminy Solec-

Zdrój  - w załączeniu.
Ad.9 Odnośnie porządku na terenie Solca  Pan Wójt poinformował że wystąpimy z pismem , 

będą to pisma przypominające  do poszczególnych osób i podmiotów o uporządkowanie terenu.   
-   Gmina  wystąpi do PZD o odmulenie  drogi w Piestrzcu , oraz drogi  Kików -  Sułkowice.

      - w sprawie wiatrołomów w lesie wspólnoty zostanie powiadomiony  leśniczy , który 
         oszacuje szkody wyrządzone w lesie i zastanowimy się wspólnie co z tym drzewem 
          zrobić.
      -  odnośnie mostu w Ludwinowie, Urząd ponownie wystąpi do WZMiUW  w sprawie 
          budowy. Zapewne będzie robiony przy remoncie kanału Rzoski.

       - budowa chodników w Zielonkach zostanie przesunięta ze względu na budowę dróg  
          powodziowych.
    
       - Urząd zwróci się do wykonawcy kanalizacji w Zborowie  , dlaczego  studzienki po  
          deszczu są pełne wody .
Ad. 10 W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia Przewodniczący Rady Zenobiusz 
           Kowalczyk dokonał zamknięcia XLII  Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój.

Protokołowała                                                                 Przewodniczący Rady 
Alina Wrońska                                                                Zenobiusz Kowalczyk




